Meervoud

Normaal gesproken vorm je het meervoud in het Engels door –s toe te voegen:

Book – books, table – tables, cliff – cliffs, moth – moths, kiwi – kiwis, ski – skis, umbrella – umbrellas, euro – euros.

Je voegt –es toe als het zelfstandig naamwoord  eindigt met een sisklank:

Bus – buses, fish – fishes, ditch – ditches.

Als het zlfstanding naamwoord eindigt op –e dan voeg je alleen –s toe.

Bridge – bridges, change – changes.

Meervoud van woorden die eindigen op –y

Als een woord eindigt met een medeklinker + y dan veranderd dit in –ie:

Spy – spies, penny – pennies.

Maar:

Boy – boys, day – days (voor de y staat een klinker)

Meervoud van woorden die eindigen op –o

Als een woord eindigt met een medeklinker + o dan moet je –es toevoegen:

Hero – heroes, potato – patatoes, tomato – tomatoes, negro – negroes

Maar:

Video – videos, radio – radios, studio – studios, folio – folios, embryo – embryos, kangaroo – kangaroos

Sommige woorden eindigen met een medeklinker + o maar voegen alleen een –s toe.

Piano – pianos, kilo – kilos, disco – discos, photo – photos, memo – memos, dynamo – dynamos, hippo – hippos, Eskimo – Eskimos, euro – euros

Bij twijfel moet je even in je woordenboek kijken.

Meervoud met –‘s

Als je een letter in het meervoud zet dan gebruik je –‘s; met afkortingen en telwoorden kan je meervoud ook vormen met –‘s, maar alleen s is gebruikelijker.

Your t’s look like l’s.

MP’s (maar normal gesproken MPs)
The 1980’s(ook hier normaal gesproken 1980s)

Meervoud van woorden die eindigen op –f/fe

Bij de volgende woorden veranderd –f/fe in –ves:
Calf

-
calves

Half

-
halves

Elf 

-
elves

Self

-
selves

Shelf

-
shelves

Knife

-
knives

Life

-
lives

Wife

-
wives

Leaf

-
leaves

Thief

-
thieves

Loaf

-
loaves

Wolf

-
wolves

De volgende woorden kunnen eindigen op –fs of –ves:

Handkerchief
-
handkerchiefs/handkerchieves

Hoof

-
hoofs/hooves

Scarf

-
scarfs/scarves

Wharf

-
wharfs/wharves

Dwarf

-
dwarfs/dwarves

Bij alle andere woorden wordt er alleen een –s toegevoegd

